
PROTOKÓŁ Nr 40 /2009 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 11 lutego 2009 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki (wszyscy obecni) 
b/ Czapiewski Krystian – inspektor Urzędu ds. współpracy ze stowarzyszeniami 
c/ Tadeusz Bejnarowicz – Zastępca Wójta 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Środki budżetowe i realizacja programów na gminne zadania sportowe oraz  
      podsumowanie rozgrywek sportowych za ubiegły rok. 
5. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto również 
protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 Pan K. Czapiewski omówił realizację zadań przez kluby sportowe w zakresie udziału 
w rozgrywkach sportowych na szczeblu okręgowym (ile drużyn w jakiej klasie rozgrywek, 
ilość zawodników itp.). Następnie zapoznano członków komisji z realizacją imprez sportowo - 
rekreacyjnych w 2008 roku. Komisja wniosła uwagi odnośnie braku realizacji niektórych 
zaplanowanych zadań mi. turnieju piłki siatkowej o Puchar Wójta Gminy, nauki jazdy konnej, 
turnieju piłkarskiego pracowników samorządowych. Na 2008 rok zaplanowano środki 
budżetowe w wysokości 120 tys. zł, które zostały w całości wykorzystane. Poinformowano 
także, ze Klub Sportowy „Skotawia” z Dębnicy Kaszubskiej pozyskał 15 tys. zł. z Fundacji 
„Karol” na organizację Ligi Halowej „Futsal 2008”. Przedstawiono także Plan imprez 
sportowo – rekreacyjnych na 2009 rok. Zapoznano członków komisji z formą działalności 
Centrum Sportowego „Orlik 2012”, pod kątem zatrudnienia na tym obiekcie osoby z 
odpowiednimi uprawnieniami, która była by odpowiedzialna za organizację życia sportowego 
na tym obiekcie. 
Członkowie komisji odwiedzili obiekt „Orlika” zapoznając się na miejscu z jego stanem 
faktycznym obiektu i jego aktualnymi potrzebami sprzętowymi ( wieszaki, ławki itp.). 
Komisja prosi Wójta T. Bajnarowicz o zweryfikowanie stanu osprzętu sportowego na obiekcie 
„Orlika” zgodnie z dokumentacją techniczną i podpisaną umową. 
Komisja wnioskuje o branie pod uwagę przy podziale środków na kluby sportowe 
następujące kryteria: 

- ilość rozgrywanych meczy, 
- koszty sędziów, opieki medycznej, 
- koszty transportu, 
- koszty kadry szkoleniowej itp. 

Na tym protokoł zakończono. 
 
Protokołował: M. Mnich                                                                           Przewodnicząca 
                                                                                                                    Komisji Kultury, O światy,  
                                                                                                                          Sp ortu i Turystyki 
                                                                                                                          / -/Jadwiga Karaś 
   

 


